
Ustanovitev mladinske
organizacije v KS
Peruzzi na obzorju

Od ustanovitve Krajevne skupnosti leta 1981 je ostaja-
lo nerešeno vprašanje delovanja mladinske organizacije.
Na sestankih DPO so se pogosto pojavlja zahteve po
organiziranju mladih, vendar so predstavljali prostorski
problemi pri tem resno oviro. Mladi se namreč ne bi
imeli kje družiti. Razmere so dozorele ob pripravi krajev-
nega praznika, ko so mladi sami prišli do spoznanja, da
jim je potrebna mladinska organizacija. Pobudo so začeli
uresničevati s skliccm vseh mladih, ki bi se lahko vključili
v delovanje 0 0 ZSMS. Vabilu se je odzvalo 25 mladin-
cev in mladink - verjetno bi jih prišlo še več, če ne bi bil
istočasno kot sestanek prenos pomembnega športnega
dogodka.

Na sestanku so izvolili iniciativni odbor za ustanovitev
0 0 ZSMS in sestavili program aktivnosti za poletni čas.
Planirane akcije so zanimive in bodo zanesljivo pritegnile
še večje število mladih. Začetne pripravljenosti za sode-
lovanje in volje za druženje je dovolj, zato se bo lahko
mladinska organizacija skladno s statutom ZSMS ustano-
vila tudi v naši KS jeseni. V poletnih mesecih pa načrtuje-
jo dovolj druzabnih prireditev, da se bodo k bolje med
seboj spoznali.
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Krajani iz KS Peruzzi
zopet v Cankarjevem
domu

V krajevni skupnosti Peruzzi še vedno nismo rešili
prostorskih vprašanj za delovanje krajevne samouprave
in interesnih dejavnosti. Tako je onemogočeno delovanje
tudi na kulturnem področju, saj so možnosti minimalne.
Komisija za kulturo pri svetu KS se je zato odločila, da
organizira skupinske oglede kulturnih prireditev v naših
osrednjih institucijah. Krajani smo si v sredo, 29. 5.
ogledali satirično monodramo Fraklova vrnitev v izvedbi
Zlatka Šugmana v okrogli dvorani Cankarjevega doma.
Odziv za ogled prireditve je bil tudi tokrat več kot dober,
saj se je prijavilo 110 krajanov. Zainteresiranih je bilo
celo večje število krajanov, vendar ni bilo moino zagoto-
viti dovolj vstopnic. Tako se je ponovila praksa iz prve
tovrstne akcije v zimskem času. ko je bilo 115 vstopnic
premalo za ogled folklorne predstave v Veliki dvorani
Cankarjevega doma.

Morda bo marsikoga zanimalo, zakaj takšen odziv za
ogled prireditev, saj je tudi člane komisije presenetil.
Verjetno bo delček odgovora v dejstvu, da komisija
izpelje akcijo zelo temeljito. Člani obišiejo večino družin
v KS - seveda toliko, kolikor je na voljo vstopnic in jih
podrobno seznanijo s prireditvijo. Vstopnico mora vsak
sam plačati. prednost pa je v tem, ker dobijo krajani
vstopnico na dom. Marsikdo se tudi lažje odloči za ogled
kulturnega dogodka v družbi sokrajanov, sosedov in
prijateljev.

Komisija bo s podobnimi organiziranimi akcijami na-
daljevala jeseni, saj načrtuje, da bi krajani postopoma
obiskali prireditve z vseh področij kullurno umetniškega
ustvarjanja. Prepričani smo. da se lahko tudi na takšen
način obogati kulturno življenje krajanov. Upamo le, da
nam bo končno uspelo zagotoviti toliko vstopnic, kolikor
je ljudi, ki bi si želeli prireditve ogledati.
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